

Jadual untuk Persekutuan Kelompok sel rumah BMSC pada tahun 2022

Kampung Stutong		Kampung Stampin Baru	
Tarikh	Tuan rumah	Tarikh	Tuan Rumah
28.10.22	Mambia ak Abang	29.10.22	Pn.Pindah ak Sidi

Servis Penetapan 2022

Tarikh baru untuk Servis Penetapan ialah **6 November**. Upacara Penetapan untuk semua calon dari BMSC, ESC dan CSC akan di jalankan oleh Bishop Andie Shie. Servis ini bermula jam **9:00 pagi**. Sehari sebelum itu pada 5 November, akan diadakan raptai (*rehearsal*) pada jam 9:00 pagi di Main Sanctuary. Semua calon dikehendaki hadir.

Makan Malam Tahunan Krismas

TJAC akan mengadakan jamuan Makan Malam Tahunan Krismas pada **16 Disember** (Jumaat) bertempat di Grand Riverine Ballroom 1, Tingkat 3, Riverine Diamond, Kuching Riverine Resort, Jalan Petanak. Harga tiket untuk satu meja ialah RM500.0 dan jualan tiket akan bermula bulan November. Bermacam program menarik di rancang termasuk *Blessed Draw* serta persembahan

HARI MINGGU 30 OKTOBER 2022

PENGUCAPCARA	Rev. Lawrence Wah Onn	
PENGKHUTBAH	Rev. Lawrence Wah Onn	
PERJANJIAN LAMA	YESAYA 1:10-18	Sdri Susan Teng
PERJANJIAN BAHARU	2 TESALONI 1:1-12	Sdr Melvis Martin
INJIL	LUKAS 19:1-10	SD Ron Bunchol
PENDOA SYAFAAT	Sdr Albert Thomas	

KEAHLIAN GEREJA

Sekiranya anda dipanggil Tuhan untuk bersama-sama merealisasikan **VISI** dan **MISI** Gereja kita, anda digalakkan untuk bertemu dengan mana-mana ahli-ahli **TIM PASTORAL** untuk mendapat maklumat lanjut.

Untuk menjadi **AHLI BERDAFTAR GEREJA**, sila isi **BORANG PENDAFTARAN** yang boleh didapati daripada para penyambut tetamu. **Menjadi ahli Gereja adalah sangat penting untuk semua orang Kristian.**

PEMBERIAN KEPADA DANA-DANA GEREJA

Sekiranya anda dipanggil Tuhan untuk memberi dengan murah hati kepada mana-mana dana-dana Gereja kita, anda boleh melakukannya secara tunai atau cek melalui sampul surat yang tersedia, menggunakan kod-kod QR di bawah atau atas talian ke akaun bank Gereja kita seperti yang tertera di bawah. Tuhan kita bersuka cita dengan sesiapa yang memberi dengan murah hati.

						AKAUN BANK DANA AM GEREJA	
				AKAN DATANG!		Public Bank 3207398133	
Dana Bangunan Gereja	Dana Misi	Pemberian Hari Minggu	Persepuluhan				



TABUAN JAYA
ANGLICAN CHURCH

DIOCESE OF KUCHING



VISI MENJANGKAUI untuk KRISTUS seluas-luasnya bermula daripada Tabuan Jaya
MISI Membina satu KOMUNITI KRISTIAN yang MENGASIHI dan MENGENALI KRISTUS dan berusaha untuk MEMBERITAKAN DIA kepada ORANG LAIN

TEMA 2022 MENGASIHI dan MELAYANI seperti KRISTUS (Matius 20:20-28)

HIJAU	TRINITY 19	23 OKTOBER 2022
TEMA KHUTBAH	MENYENANGKAN-MU	
PENGUCAPCARA	Rev. Richard Chang	
PENGKHUTBAH	Rev. Frederick Romzy	
PERJANJIAN LAMA	YO'EL 2:23-32	Sdri Liba Bikoi
PERJANJIAN BAHARU	2 TIMOTIUS 4:6-8, 16-18	Sdr Benedick Edwin
INJIL	LUKAS 18:9-14	SD Ron Bunchol
PENDOA SYAFAAT	Sdr Gillivary Galau	

DOA RINGKAS HARI INI

Tuhan Allah, tanpa bantuanMu, kami tidak dapat melakukan sesuatu untuk menyenangkanMu; dengan kasihanMu, biarkan Roh KudusMu mengarah dan memerintah hati kami dalam segala hal, melalui Yesus Kristus AnakMu Tuhan kami, Dia yang hidup dan memerintah denganMu, dalam kesatuan Roh Kudus, Allah yang Tunggal, sekarang dan selama-lamanya. Amin.

DOA SELEPAS PERJAMUAN

Allah yang kudus, dan yang dipuji, Engkau telah menjamu kami dengan tubuh dan darah AnakMu, dan cucuri kami dengan Roh Kudus; semoga kami mengagungkanMu, bukan sekadar dengan mulut, tetapi dengan kehidupan kami yang telah diserahkan kepada Yesus Kristus Tuhan kami. Amin.

TABUAN JAYA ANGLICAN CHURCH

No. 262, Lorong Song 1, Tabuan Heights, 93350 Kuching, Sarawak, MALAYSIA.
Tel: 082-369333 / 504372 Tel. Bimbit: 013-8383436 Emel: office@tjac.org.my
Laman web: www.tjac.org.my Facebook: tjackuching Instagram: tabuanjayaanglican
Vicar: Revd Richard Chang Paderi Pembantu: Revd. Lawrence Wah Onn
Sub-Deacon: Geoffrey Teo, Helen Chan, John Cheong, Irvin Lim, Ron Bunchol

